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X. Kommunens økonomi
Kommunebogholderen orienterer om kommu
nens økonomiske situation.
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Styring af kommunens økonomi i 1988
På økonomiudvalgets møde den 8. december 
1987 blev den økonomiske styring i Skib
by kommune drøftet, på baggrund af for
slag fra administrationen, til en tætte
re styring af økonomien i 1988. 
Administrationen ville på økonomiudval
gets møde i februar 1988 fremlægge for
slag, med oplæg f.eks. til,
- hvorledes sager bør belyses økonomisk 

før der tages beslutning i fagudvalg
- hvornår sager om tillægsbevillinger 

kan forelægges økonomiudvalg/byråd, og
- hvorledes likviditetsoversigt m.v. bør 

mes
således at oversigterne kan give økonomi
udvalgets medlemmer klarere overblik over 
kommunens økonomiske situation.
På denne baggrund har forvaltningschef
gruppen udarbejdet et forslag. Forslaget 
har i møde den 28. januar 1988 været 
drøftet med borgmester, viceborgmester 
og udvalgsformænd.
Forslaget er inddelt i de generelle be
mærkninger fra side 1 - 4 og forslag til 
ændringer fra side 4 - 7 .
Økonomiudvalget bedes tage stilling de 
anførte forslag til ændringer, hvorefter 
sagen vil blive forelagt byrådet i møde 
den 24. februar 1988 til endelig godken
delse .
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3. Generelle forudsæt n inger for budgetlæg
ningen vedrørende 1989
I henhold til tidsplan for budgetudarbej
delsen skal økonomiudvalget fastlægge 
generelle retningslinier for budgetudar
bejdelsen, herunder pris- og lønskøn.
Da udgangspunktet for disse generelle 
retningslinier vil være materiale fra 
Kommunernes Landsforening - der først 
forventes modtaget den 5. februar 1988 
- vil materiale først blive udleveret 
og gennemgået på økonomiudvalgets mødet.
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4. Revisionsberetning nr. 30
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
beretning om revisionsbesøg i perioderne 
fra 8. til 19. oktober, 2. til 3. novem
ber og 11. til 18. november 1987 - delbe
retning for regnskabsåret 1987.
Beretning samt administrationens bemærk
ninger hertil vedlægges.

Tirsdag den 9. februar 
1988

kl. 9.15
på borgmesterens kontor
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5. Likviditetsbudget 1988
Bogholderiet fremsender likviditetsbud
get for 1988 til økonomiudvalgets godken
delse.
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g. opførelse af støttet byggeri på ejendom
men Stationsvel 14
Ved skrivelse af 12. januar 1988 har fir
maet Larsen & Nielsen Entreprise A/S 
bedt om Skibby kommunes stillingtagen til 
opførelse af støttet byggeri, for eksem
pel andelsboliger på ejendommene matr. 
nr. 73-a og 73-b Skibby by, Skibby, hvor 
Superfos i dag driver foderstofforret
ning .
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget, anbefaler at området 
kan overføres til boligområde, såfremt 
ejeren ønsker dette. Bebyggelsesprocenten
fastsættes til 25.
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7. Lokalplan nr. 58, bolig områd e ved Sydmar
ken - Venslev - endelig vedtagelse
Byrådet godkendte på sit møde den 19. 
august 1987 forslag til ovennævnte lo
kalplan.
Ankefristen udløb den 27. oktober 1987. 
Amtsarkæologisk kontor har meddelt, at 
man ikke finder anledning til at fremsæt
te ønske om undersøgelser i området.
Der er kommet indsigelser fra

samt deres as-
vokat, ligsom Hovedstadsrådet den 26. 
oktober 1987 har fremsendt anke imod be
byggelsens omfang.
Hovedstadsrådet har i skrivelse af 8. 
januar 1988 taget lokalplanens indhold 
til efterretning under forudsætning af, 
at kommuneplanen bringes i overensstem
melse med lokalplanen for så vidt angår 
det samlede antal boliger, der opføres 
i landsbyen.
I forbindelse med den endelige vedtagel
se af lokalplanen fremlægges et forslag 
til kommuneplantillæg for Venslev lands
by.
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget anbefaler at lokalplan 
nr. 58 vedtages endeligt.

Tirsdag den 9. februar
1988

u  ia v - i i  i l  ,3576
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g. Tillæg nr. 3 til Skibby kommuneplan 
1984-91 for Venslev landsby

XJ Hovedstadsrådet har som betingelse for 
godkendelse af lokalplan nr, 58 krævet 
at kommuneplanen bringes i overensstem
melse med lokalplanen for så vidt angår 
det samlede antal boliger, der kan opfø
res i landsbyen,

bj Det er desuden nødvendigt at udvide den 
sydlige del af erhvervsområde E10 af hen
syn til virksomheden HC-handelscenters 
ekspansionsmuligheder.
Forvaltningen har udarbejdet et forslag 
til kommuneplantillæg, som tilgodeser
ovennævnte forhold 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget anbefaler forslag til 
tillæg nr. 3 til Skibby kommuneplan 
1984-91.
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9. industriområde Hanghøj - Fastsættelse 
af salgspriser
Teknisk forvaltning forelægger overslag 
omfattende kostprisen for almindelige 
erhvervsparceller på Hanghøj. 
Beregningerne er udført på grundlag af 
kendte byggemodningsomkostninger med til
læg af prisstigninger samt en uændret 
råjordspris.
Salgsprisen for erhvervsarealerne findes 
herefter at burde forhøjes fra nu 70,- 
kr pr. m^ til 80,- kr pr. m^.
Beregninger vedlagt.
Ejendomsudvalget anbefaler, at prisen på 
erhvervsarealer på Hanghøj sættes til 
85,- kr pr. m^ pr. 1. marts 1988.

588 Afo DAFOLO-
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10. Prioritering af rækkefølgen på andelsbo
liger
I henhold til Boligstyrelsens cirkulære 
vedrørende støtte til private andelsboli
ger behandles støttetilsagn enten i den 
rækkefølge de indkommer eller efter en 
prioritering, som kommunen kan foretage. 
Da antallet af ansøgninger efterhånden 
er ret så omfattende, og det kan være 
i kommuenns interesse at have nogenlunde 
styr på, hvor mange boliger der bygges 
i de forskellige områder af kommunen fo
relægges følgende foreløbige projekter 
til udvalgets afgørelse.
Fra forskellige interesserede firmaer 
har forvaltningen kendskab til følgende 
projekter:
24 boliger i Sølvkær (det er muligt at

opføre 60-90 boliger) 
10-12 boliger ved Skuldelevvej 
6 boliger i Sønderby,
32 boliger i Hjortehaven 
12 boliger ved Røgerupvej,
25-35 boliger på Superfos's grund,
20-25 boliger i Hjortehaven 
Herudover har Skibby Totalbyg henvendt 
sig med anmodning om køb af egnede area
ler til opførelse af andelsboliger, 
løvrigt henvises til bemærkningerne i 
Intern notits som er vedlagt. 
Ejendomsudvalget anbefaler, at følgende 
prioriteringsrækkefølge i h.t. teknisk 
forvaltnings interne notat af 21/1-88 
godkendes:
1. Sølvkær III 24 boliger i 1988.

fortsættes....
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10. Fortsat
2. 3-ai Skibby, Skuldelevvej 10-12 boli-

uag og ar: " B w r m r3580
Tirsdag den 9. februar Formandens

initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

er i 1989.
3. Hjortehaven, "KL boliger i 1989 ©g—2-0" 

baliger i 1990.
4. Hjortehaven, 26 boliger i 1991.
5. Stationsvej (Superfos grunden) 25-35 

boliger i 1992.
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L^dy uy cli . dicju nr.3581
Tirsdag den 9. februar Formandens

initialer:

1988

11. Kommunalt ejede beboelsesejendomme - 
salg
Ved skrivelse af 28/9 1987 foreslår Det 
konservative Folkeparti ved F. Theill 
Hansen, at kommunen tilskriver sine leje
re med henblik på afhændelse af beboel
sesejendommene .
Ejendomsudvalget besluttede den 28/10 
1987 at oversende sagen til socialudval-

kl. 9.15

get. -
Socialudvalget har returneret sagen med . 
bemærkning, at socialudvalget har inter
esse i fortsat at have mulighed for at 
kunne lade følgende kommunale ejendomme 
indgå i udvalgets fremtidige overvejel- . 
ser om imødekommelse af behov på det soci
ale område:
1. Jordtilliggender ved ejendommen Hytte

vej 6. .
2. Stationsvej 8, hele ejendommen.
3. Kærstrædet 7, " "
4. Vestergade 7, " "
5. Møllevænget 21, " "
6. Hanghøjgård - delvist.
Indstillingsbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget indstiller, at ejendom
mene Plantagevej 2 og Hovedgaden 44 sø
ges solgt til højest opnåelige pris med 
lejerne, idet ejendommene først tilbydes 
disse.
Plantagevej 2 sælges "med lejer", såfremt 
denne ikke selv ønsker at købe.
Hovedgaden 44 sælges først, når lejer kan 
anvises anden lejlighed.

M
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12. Forslag til byggeprogram vedr. De gamles 
Hjem

uag og ar; Diaa nr.3582
Tirsdag den 9. februar Formandens

initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Styregruppen vedr. De gamles Hjem frem
sender forslag af 29. december 1987 til 
byggeprogram vedrørende ældreboliger 
m.v. på De gamles Hjem bilagt tilhørende 
tegninger og rumkravsbeskrivelser. Tek
nisk forvaltning og socialudvalget har 
i samarbejde udarbejdet forslag til 
tidsplan for etablering af ældreboliger
ne .
Materialet er - med udgangspunkt i oven
stående samt i skrivelse af 7. januar 
1988 fra socialudvalgsformanden vedrøren
de personalemæssige konsekvenser af etab
leringen af ældreboliger - suppleret med 
socialforvaltningens notat af 18. januar 
1988 vedr. budgetterede driftsudgifter 
efter etablering af ældreboliger og soci
alforvaltningens notat af 19. januar 
1988 vedrørende budgetterede anlægsudgif
ter ved ombygning af De gamles Hjem. 
Socialforvaltningen foreslår i overens
stemmelse med styregruppens indstilling 
på mødet den 13. januar 1988 følgende:
1. At forslag til byggeprogram med tilhø

rende tegninger og rumkravsbeskrivel
ser fremsendes til byrådet med anbefa
ling .

2. At forslag til tidsplan vedr. etable
ring af ældreboliger fremsendes til 
byrådet med anbefaling.

3. At styregruppen nedlægges, når denne 
har fremsendt forslag til dispositi
onsplan til socialudvalget.

fortsættes.....

Sh t -
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12. Fortsat
4. At den hidtidige styregruppe dog får 

udtaleret, når forslag til plan for 
udenomsarealer ved De gamles Hjem fore
ligger .

5. At det anbefales, at der - når dispo
sitionsplan foreligger og byggesagen 
herefter overgår til ejendomsudval
gets regie - nedsættes en tekniker
gruppe, jfr. bemærkninger i forslag 
til tidsplan vedr. ældreboliger, hvo
ri også socialinspektøren og pleje
hjemsforstanderen indgår, og hvortil 
der knytter sig en forpligtigelse til 
at indkalde relevante personer (perso
nale og brugere) ad hoc i det videre 
sagsforløb.

Socialudvalget sagen fremsendes til byrå
det med anbefaling af pkt. 1-5, som fo
reslået af socialforvaltningen.
Udtalelser fra lokalsamarbejdsudvalget 
i hjemmeplejen er indarbejdet i bygge
programmet - dog bortset fra placeringen 
af ergoterapeuten, da denne påtænkes pla
ceret i lokaler på Nordhøj.
Udtalelser fra sagsbehandlende ergoterape 
ut indgår i de forestående overvejelser 
om den totale birumsfunktion på Nordhøj. 
Socialudvalget tilkendegiver i øvrigt, 
at de kommende ældreboliger på DGH - når 
disse er taget i brug af personer, som 
er visiteret til ældreboliger - er at 
sidestille med andre ældreboliger i kom
munen (dvs. efter samme visitationskrite
rier) .
Plejehjemsbeboere bliver betjent via pie

fortsættes . . . .

uag og ar:

Tirsdag den 9. februar
1988
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Formandens
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Fortsat
jehjernsfunktionen.
Beboere, der er visiteret til ældreboli
ger, bliver betjent af hjemmeplejen og 
med samme serviceniveau som andre hjemme
boende pensionister.

Nr. Wi
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13. Teknikerbistand vedr. udarbejdelse af 
byggeprogram og dispositionsforslag for 
De gamles Hjem
Arkitektfirmaet Ejnar B. Olsen fremsender 
supplerende tilbudsskrivelse af 4. januar 
1988 vedrørende teknisk bistand til udar
bejdelse af byggeprogram og dispositions
forslag for De gamles Hjem. Byrådet ac
cepterede i oktobermødet forslag af 21. 
september 1987 fra Ejnar B. Olsen vedrø
rende udarbejdelse af dispositionsforslag 
(max kr. 42.000 excl. moms). Tilbuddet 
var baseret på en forudsætning om, at 
arbejdet blev opdelt i de almindeligt 
knyttede faser, dispositionsforslag, pro
jektforslag, for- og hovedprojekt. Bl.a. 
af tidsmæssige årsager er hele projekte
ringsfasen søgt koncentreret.
Dette indebærer, dels at arkitekten 
har været benyttet i forbindelsen med 
udarbejdelsen af byggeprogram og dels at 
udarbejdelsen af dipositionsplan vil in
debære merarbejde i forhold til de op
rindelige forudsætninger. Arkitekten fo
reslår herefter en tilføjelse til tidli
gere aftale, således at medvirken til 
udarbejdelse af byggeprogram honoreres 
på vilkår som anført i tidligere accepte
ret skrivelse af 21. september 1987 og 
maximeres til kr. 7.000 excl. moms. End
videre foreslås, at maximumshonorar for 
udarbejdelsen af dispositionsforslag hæ
ves fra tidligere godkendt kr. 34.000 til 
nu kr. 50.000 excl. moms.
Socialforvaltningen anbefaler sagen, her
under, at der meddeles den fornødne ek-

fortsættes» . . .
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13• Fortsat
strå anlægsbevilling på kr. 23.000 excl. 
moms dvs. ca. kr. 28.000 incl. moms. Fi- 
nancielt forudsættes beløbet at indgå i 
den kommende låneoptagelse til ombygnin
gen af De gamles Hjem.
Socialudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling af, at der meddeles bevil
ling på maximalt kr. 23.000 excl. moms 
(kr. 28.000 incl. moms).
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. Ældreboliger på De Gamles Hjem - Projek
tering

Lyay vjy ai . J 3587
Tirsdag den 9. februar Formandens

initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Til udarbejdelse af byggeprojekt for æl
dreboliger på De Gamles Hjem skal der 
vælges rådgivende arkitekt og ingeniør. 
Til orientering ligger i sagen en kopi 
af en rådgiverkontrakt for en anden bygge 
opgave. Forvaltningen agter at anvende 
denne som model for rådgiverkontrakter 
vedrørende De Gamles Hjem. 
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller de foreslåe
de firmaer, idet der tages forbehold for 
honorarberegningen.
Teknisk forvaltning vil uddybe forvalt
ningens indstilling om "honorarer efter 
gældende honorarregler og den formelle 
fremgangsmåde ved indgåelse af aftale" 
i nyt bilag af 5/2-88, som udsendes til 
økonomiudvalgets medlemmer den 5/2-88.
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15. Undladelse af kursusdeling i skoleåret 
1988/89
Marbækskolen og Skuldelev skole fremsen
der ansøgning om ikke-kursusdelt under
visning på 8. og 9. klassetrin i skoleå
ret 1988/89:
Marbækskolen

8. Ar 8.Br 8.C, matematik, engelsk og
tysk.

9. A, 9.C, 9.D, matematik, engelsk,
tysk og fysik.

Skuldelev skole
matematik, engelsk og 
tysk.
matematik, engelsk tysk 
og fysik.

Lærerråd og skolenævn ved Marbækskolen

8. X, 8.Y,

9. X, 9.Y ,

anbefaler ikke-kursusdelt undervisning 
(samlæsning).
Lærerrådet og skolenævn ved Skuldelev

Tirsdag den 9. februar
1988

på borgmesterens kontor

skole anbefaler ikke-kursusdelt undervis
ning.
Skolekommissionen vedtog på sit møde den
14. december 1987, at fremsende sagen 
med anbefaling.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på sit 
møde den 25. januar 1988 og vedtog at 
fremsende denne med anbefaling.

uug og ar: d  idu  n r .3588
Formandens
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Rengøring på Marbækskolen 
Sikkerhedsrepræsentant
og lærerrådsformand Marbæk-
skolen fremsender skrivelse om reduce
ring af rengøringsniveauet på Marbæksko- 
len.
Skolenævnet har den 11/1-88 fået fore
lagt skrivelsen og kan tilslutte sig. 
Ledende skoleinspektør fremsender sagen. 
Skolekommissionen har på møde den 
18/1-88 behandlet sagen og opfordrer til, 
at der afholdes et møde mellem sikker
hedgruppen på Marbækskolen og byrådet. 
Samtidig støttes lærerrådets opfordring 
til byrådet om straks at sørge for, at 
rengøringsniveauet højnes til et accepta
belt niveau.
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt, 
idet hun ikke støtter lærerrådets opfor
dring til byrådet om straks at sørge for 
at rengøringsniveauet højnes til et ac
ceptabelt niveau, men på nuværende tids
punkt kun støtter at der bliver afholdt 
et møde.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på sit 
møde den 25. januar 1988 og vedtog at 
anbefale skolekommissionens indstilling. 
Hanne Kyvsgaards særstandpunkt i skole
kommissionen ændres til, at hun godt kan 
gå ind for at der bliver afholdt et mø
de .
Lise Lotte Due følger Hanne Kyvsgaards 
særstandpunkt.

Udtalelse af 28/1-88 fra 
vedlægges.

u /u y  u y  cu . D  IdU III ,3589
Tirsdag den 9. februar Formandens
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på borgmesterens kontor
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Tillægsbevilling til Musikskolen
Musikskolelederen fremsender ansøgning 
om en tillægsbevilling på kr. 5.000,- 
til afholdelse af spilsammen-dag. 
Administrationen kan ikke anbefale en 
tillægsbevilling over kassebeholdningen 
under henvisning til beslutning om at der 
ikke ydes tillægsbevillinger, men anbefa
ler at beløbet må holdes indenfor budget
tet.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på sit 
møde den 25. januar 1988 og anbefaler 
en tillægsbevilling på kr. 5.000,- til 
lærerlønskontoen, som finansieres over 
kassebeholdningen 801 00 004-09.
Lise Lotte Due og Hanne Kyvsgaard indta
ger særstandpunkt.

uua wy »' • 3590
Tirsdag den 9. februar Formandens

initialer:

1988
kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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18. Udbygningsplan for fritidsområdet
Fritidsnævnet fremsender justeret udbyg
ningsplan for fritidsområdet med anbefa
ling .
Administrationen anbefaler forslaget med 
rettelser fra fritidsnævnets møde den 
10/12-87.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på sit 
møde den 25. januar 1988 og fremsender 
denne til byrådet med anbefaling.
(Kopi vedlagt, medlemmer af kulturelt 
udvalg og fritidsnævnet har tidligere 
fået udbygningsplanen)

Tirsdag den 9. 
1988

februar Formandens
initialer:

kl. 9.15
på borgmesterens kontor
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¡9. StillingsbeskriveIse for halinspektøren 
ved Marbækhallen og Skibby-Idrætshal. 
Stillingsbeskrivelserne for halinspektø
rerne ved Marbækhallen og Skibby Idræts
hal fremsendes til godkendelse efter fo
retagne ændringer.
Administrationens indstillingsbilag af 
14/1-88 vedlægges.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på sit 
møde den 25. januar 1988 og fremsender 
denne med anbefaling.
(Kopi vedlagt)
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20. Radio Horns Herred
Radio Horns Herred fremsender ansøgning 
om et driftstilskud på kr. 5,- pr. ind
bygger for året 1988.
Administrationen kan oplyse, at der pr. 
1. januar 1988 er 5.797 indbyggere x kr. 
5,- = kr. 28.985,-.
Beløbet er ikke afsat på 1988-budgettet. 
I 1987 blev bevilget kr. 25.000,- til 
radioen som tillægsbevilling over kasse
beholdningen.
Administrationen kan ikke anbefale under 
henvisning til beslutningen om ikke at 
yde tillægsbevillinger over kassebehold
ningen.
Jægerspris kommune har oplyst at de be
vilger tilskud på kr. 5,- pr. indbygger. 
Kulturelt udvalg behandlede sagen på sit 
møde den 25. januar 1988 og anbefaler 
en tillægsbevilling på kr. 29.000,- som 
finansieres over kassebeholdningen 801 
00 004-09.
Hanne Kyvsgaard og Lise Lotte Due indta
ger særstandpunkt.
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Filttæpper i klasseværelse
Skolelægen fremsender skrivelse af 
14/1-88, hvori det henstilles, at filt
tæpperne i børnehaveklassen på Marbæksko- 
len fjernes, idet der er 3 børn i klassen 
med allergiske lidelser og åndedrætsbes
vær .
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 25. januar 1988 og indstiller, 
at tæpperne udskiftes med linolium i lo
kalet, hvor den kommende 1. klasse skal 
være, idet børnehaveklassen skifter loka
le efter vinterferien.
Der søges en tillægsbevilling på kr. 
25.000,- som finansieres over kassebe
holdningen 801 00 004-09.
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22. Mål for ældrepolitikken i Skibby kommune
Byrådet afholdt den 1. oktober 1987 et 
orienteringsmøde til afklaring af mål 
for den fremtidige ældrepolitik. De til
kendegivelser der fremkom på dette møde, 
skulle danne grundlag dels for justerin
ger i social- og sundhedsplanen og dels 
for et forvaltningsmæssigt oplæg til 
brug for den senere endelig beslutning 
i politiske udvalg og byråd.
Der blev på ovenstående møde udarbejdet 
en liste over 10 delmål indenfor ældrepo
litikken, som byrådsmedlemmerne var eni
ge i.
Socialforvaltningen foreslår, at social
udvalget fremsender prioriterings- og 
tidsplan til byrådets endelige vedtagel
se, således at der tilvejebringes mulig
hed for, at borgere og personale kan ydes 
en mere præcis information om byrådets 
målsætning indenfor ældreområdet og kan 
indstille sig på de justeringer af områ
det, som målsætningen måtte give anled
ning til.
Socialudvalget fremsender forslag til 
tidsplan iflg. socialforvaltningens notat 
af 20. oktober 1987 med anbefaling - dog 
med flg. justeringer:
1. En del af ældreboliger på DGH kan 

først blive færdigetableret i 1989.
2. Den fælles leder af ældreinstitutions

området ansættes snarest muligt.
3. Pkt. 1989-3 og indtil 1991 (incl.) 

udsættes til efter byrådets afholdes 
af budgetseminar den 26.2.1988.
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23. organisationsplan for ældreområdet
I fortsættelse af byrådets vedtagelse 
i mødet den 18. marts 1987 om at ændre 
organisationen således, at der ansættes 
en fælles leder af ældreinstitutionsområ
det, har sagen været yderligere drøftet 
med henblik på udarbejdelse af mere deta
illeret organisationsplan. Sagen har så
ledes været drøftet dels på ældreinstitu
tionsledermøde og dels på interne møder 
i forvaltningen.
Socialudvalget anbefaler en organisati
onsmodel med distriksgrupper, hvoraf en 
af grupperne er plejehjemmet Nordhøj
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24, Vedrørende rengøring på daginstitutions
området
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Socialudvalget besluttede på mødet den 
15.12.1987 at udsætte behandling af sag 
vedr. overdragelse af rengøringsopgaver
ne på 4 daginstitutioner til privat ren
gøringsfirma. I samme forbindelse er in
stitutionerne samt hovedsamarbejdsudval
get for det sociale område blevet fore
spurgt, om deres holdning til sagen. 
Socialudvalget det anbefales, at institu
tionerne snarest overgår til privat ren
gøringsfirma.
Birgit Bangshof Mortensen og Anni Skov 
indtager særstandpunkt, idet hidtidig 
rengøringsstandard ønskes opretholdt og 
begærer sagen til byrådet.
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25. Køb af truck og transportbil samt godken
delse af kørselstakster
Beskæftigelsessekretariatet ansøger om 
en tillægsbevilling på kr. 98.000 til
indkøb af
truck kr. 50.000
transportbil kr. 100.000,
der leases for kr. 4.000 pr.
måned i 3 år - 48.000
Der kan ikke anvises finansiering af be
løbet.
Økonomiudvalget behandlede denne ansøg
ning på sit december-møde, hvor sagen 
blev udsat, idet udvalget opfordrede be
skæftigelsesudvalget til at fremkomme 
med en takstpolitik.
Beskæftigelsesudvalget indstiller, at 
varebil og truck indkøbes. 
Beskæftigelseskonsulentens forslag til 
takster for kørsel, udført af Projekt 
Hanghøj, anbefales, dog foreslås taksten 
for afhentning af biler sat til kr. 
100,00 pr. bilvrag incl. moms.

fax -
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26* Anskaffelse af flishugger til losseplad
sen
Det indstilles, at der anskaffes en ny 
flishugger til lossepladsen.
Anskaffelsen finansieres ved en tillægs
bevilling til konto 063 på kr. 150.000, 
hvoraf Skibby kommunes andel udgør 34% 
eller kr. 51.000.

Borgmesterkontoret bemærker, at økono
misk forvaltning og teknisk forvaltning 
vil undersøge om Skibby kommunes andel 
på kr. 51.000 kan afholdes af opkrævede 
renovationsafgifter/afgifter til stor
skraldsordning. Resultatet vil foreligge 
til økonomiudvalgets møde.
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27* Ændring af takst for folkeregisteroplys
ninger
Ifølge vedlagte fotokopi af CPR-meddelel- 
se nr. 8/1987 trådte en bekendtgørelse om 
ændring af Indenrigsministeriets bekendt
gørelse nr. 320 af 12/6-1985 om folkere
gistrering i kraft den 1/1-1988.
I denne forbindelse blev maksimumgebyret 
for folkeregisterets besvarelser af ad
resseforespørgsler forhøjet fra kr.
40,00 til kr. 45,00 (§ 16, stk. 1).
Som det fremgår af CPR-meddelelsen, vil 
gebyret fremover blive reguleret pr. 1. 
januar i overensstemmelse med pris- og 
lønudviklingen.
Folkeregisteret indstiller derfor, at 
Skibby kommune fra og med den 15. febru
ar 1988 hæver gebyret for adressefore
spørgsler fra kr. 40,00 til kr. 45,00 
pr. stk.
Endvidere indstilles, at folkeregisteret 
fremover automatisk regulerer gebyret 
hver 1. januar til det af Indenrigsmini
steriet fastsatte maksimumsgebyr.
Fotokopi af Indenrigsministeriets be
kendtgørelse nr. 320 af 12/6-85 om folke
registrering vedlægges.
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Ekstraordinært møde i februar
Det planlagte "ekstraordinære" møde er 
ifølge mødeplanen fastsat til den 26.
februar.
Samme dag er planlagt byrådsseminar om 
budgettet for 1989.
Eventuel fastlæggelse af ny dato.
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personalesageer
Personalesager siden sidste møde er frem
lagt.
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Frigørelsesattester
Der er udstedt frigørelsesattest til føl
gende :

der pr. 1/1 88 er
ansat på Skuldelev skole med 15,33 t/u.

der pr. 1/2
88 er ansat ved Skibby fritidshjem med 
25 t/u.

der pr. 4/1 88 er ansat 
ved Ferslev skole med 19 t/u.

der pr. 1/2 88 er an
sat ved Skibby bibliotek med 19 t/u.
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BedømmeIse ved tjenestemandsansættelse
Fuldmægtig har været an
sat i 6 måneder den 1. marts 1988.
I henhold til regler om ansættelse som 
tjenestemand på prøve i kommuner uden 
for hovedstadsområdet med henblik på se
nere varig ansættelse, skal der senest 
efter 6 måneders prøvetjeneste afgives 
en skriftlig bedømmelse af tjenesteman
den til byrådet, der afgør om ansættel
sesforholdet kan fortsætte.
Bedømmelsen er fremlagt i sagen.
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Afskedigelse af medarbejder
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Det meddeles herved, at der er foretaget 
afskedigelse af en hjemmehjælper. 
Redegørelse fra ledende hjemmesygeplejer
ske med påtegning af personalekontoret
forelægges til mødet.
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33. Længerevarende sygdom

Det meddeles herved, at en sygehjælper 
ved plejehjemmet De gamles Hjem/Nordhøj 
er fraværende på grund af sygdom.
I perioden 2/2 87 til 1/2 88 har fravæ
ret andraget 102 dage.
Udtalelse af 2/2 88 fra personalekonto
ret samt skrivelse af 1/2 88 fra 

er vedlagt sagen.
Der er anmodet om en varighedserklæring, 
der forventes at foreligge til mødet.

Mf*. 588 A/s DAFOLO- FREDERIKSHAVN



ø k o n o m i u d v a l g s m ø d e

34, Længerevarende sygdom
Genoptagelse af sag fra sidste møde 
vedr. en hjemmehjælpers langvarige 
sygdomsper iode.
Kommunaldirektøren har afviklet samtale 
med hjemmehjælperen den 2. februar. 
Intern notits af 3/2 88 fra kommunaldi
rektøren er vedlagt sagen.
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35. Skatteforvaltningens organisation og be
sættelse af ledige stillinger pr. 1/3 
1988
Skatteforvaltningen har den 2. februar 
fremsendt forslag til ændret organisati
onsstruktur, forslag til besættelse af 
ledige stillinger samt forslag til kom
mende edb-udvikling.
Kopi af forslaget vedlægges. 
Sammenfattende foreslår skatteforvalt
ningen:
a) at souschefstillingen, fuldmægtig

stilling og overassistentstilling 
besættes ved interne opslag,

b) at besparet lønbeløb på ca. kr. 
200.000 kan anvendes til indkøb af 
edb-udstyr, idet indkøbene vil blive 
samordnet med kommunens øvrige edb- 
anskaffeiser.

Forslaget vil blive uddybet af 
på økonomiudvalgets møde.
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Efterretningssager
a)
Forsøg i Folkeskolens Udviklingsråd
Følgende skoler har søgt om tilskud til 
forsøg i folkeskolens udviklingsråd.
Marbækskolen
Instrumentalundervisning
Datamaskinen som hjælpemiddel
Kantineprojekt i 10. klasse
Øget timetal i dansk
Påbegyndelse af engelskundervisning 
på 3. klassetrin.
Fransk fra 7. klassetrin.
Ferslev skole
Udviklingsarbejde i dansk for 
3 - 4  klasse.
Skuldelev skole
Udviklingsarbejde i dansk for 
3 - 4  klasse.
Ikke-fagdelt undervisning i
3 -  5 klasse.
Instrumentalundervisning i
4 -  5 klasse.
Skolekommissionen behandlede sagen på 
møde den 18. januar 1988 og har taget 
denne til efterretning.
Kulturelt udvalg behandlede sagen på mø
de den 25. januar 1988 og har taget den
ne til efterretning.

b)
Fordeling af puljebeløb til skolerne
Byrådet besluttede i forbindelse med ved
tagelsen af budget 1988, at de på skoler
nes konti for undervisningsmidler og in
ventar afsatte beløb samt skolebibliote-

fortsættes....
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kernes beløb til bogindkøb skulle samles
i en pulje.
Skolelederne fremsender forslag til for-
delingen.
Skolekommissionen har behandlet sagen
på møde den 18/1-88 og har taget denne 
til efterretning.
Kulturelt udvalq har behandlet sagen på 
møde den 25. januar 1988 og har taget
denne til efterretning.

c)
Frederiksborg Amtsråd har i skrivelse
af 15/12-87 godkendt, at fællesskabsover-
enskomst vedrørende konsulentvirksomhed
for uddannelses- og erhvervsorientering
ophæves pr. 1. januar 1988.

d)
Kommunens ansøqninq om støtte fra Hoved
stadsrådet
Hovedstadsrådet meddeler i skrivelse af
7. januar 1988, at kommunens ansøgning
om støtte til 10 projekter er behandlet
på møde den 18. december 1987.
Det blev besluttet ikke at imødekomme
8 af kommunens ansøgninger.
Med hensyn til ansøgning om støtte til 
etablering af små vandrerhjem og cam-
pingpladser henledes opmærksomheden på,
at kommunen opfordres til at drøfte pla
nerne med Hovedstadsrådets plan- og mil- - ------ — — .... .....-
jøforvaltning.
De øvrige ansøgninger om henholdsvis
støtte til etablering af affaldssorte-

fortsættes....

Nr, 588 DAFOCO “ fR E D E R IK S H A V N



Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

6̂. Fortsat
ringsanlæg og etablering af helleanlæg 
er endnu ikke færdigbehandlet og fore™ 
lagt Hovedstadsrådet. Når en afgørelse 
foreligger vil kommunen blive oriente
ret.
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Følgende sager er fremsendt til behand- 
ling på byrådets møde den 24. februar:
Opstilling af bådebro i Vellerup vig, 
Vellerup vig bro- og bådelaug

har ansøgt Trafikministeriet om 
tilladelse til opstilling af bådebro i 
Vellerup vig.
Ministeriet anmoder byrådet om en udtal
else.
Svarskrivelsen til Trafikministeriet bør 
indeholde oplysning om:
- at bådelauget ikke har adkomst til 
matr. nr. 6-p,

- at Isefjordslaboratoriet bør høres,
- Naturfredningsnævnets kendelse af 16. 
april 1976.

Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget anbefaler, at svarskri
velse udfærdiges på baggrund af de oven
nævnte oplysninger
Zonelovstiliadelse til frastykning af
medhjælperbolig fra matr.
nr. og Skuldelev
Der ansøges for ejeren om tilladelse til 
frastykning af overflødiggjort medhjæl
perbolig. Boligen er placeret 0,5 km fra 
driftsbygningerne i udkanten af gårdens 
jordtilliggende.
Jordbrugskommissionen har ingen indven
dinger mod frastykning af ovennævnte be
boelsesbygning .
Området er beliggende i landzone og Ho
ved stads rådet er zonelovsmyndighed. 
Kortbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget indstiller, at ansøg
ningen fremsendes til Hovedstadsrådet med 
anbefaling.
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37. Fortsat
Zonelovstilladelse til udstykning af 4 
parceller af matr.nr. 4-a Vellerup by, 
Vellerup
Journal nr. 01.03.03G01/28-3-10-26 
Ejer ansøger om udstykningstilladelse 
til 4 parceller af ovennævnte ejendom. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget indstiller, at der med
deles tilladelse til de 4 parceller. 
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt 
med hensyn til de 2 sydlige grunde.

dl Andelsboligbebyggelsen Jernhøj - beplant- 
ningsplan
Arkitekt Steen Berthelsen har fremsendt 
beplantningsplan for ovennævnte bebyggel
se. I henhold til bestemmelserne i lo
kalplan nr. 50, § 7, stk 8 skal beplant
ningsplanen godkendes af byrådet. Beplant
ningsplanen følger den af byrådet tidli
gere godkendte bebygelsesplan. 
Ejendomsudvalget fremsender sagen til 
byrådet med anbefaling.

é) Udtræden af ligningskommission
Medlem af ligningskommissionen,

anmoder i skrivelse af 25. januar 
1988 om at måtte udtræde af ligningskom
misionen af helbredsmæssige årsager. 
Såfremt byråder godkender ansøgningen, 
skal der udpeges nyt medlem til lignings
kommissionen.

er suppleant.
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Indfrielse af pantebrev
Økonomiudvalget udsatte i møde den 5. 
februar 1988 følgende sag, idet man øn
skede yderligere beregninger:
"Frederikssund Ejendomsbørs har i skrivel 
se af 22/1-88 forespurgt om Skibby kommu
ne, i forbindelse med en ejendomshandel, 
vil indgå aftale om, at et pantebrev, 
tilhørende kommunen, kan indfries til 
kurs 88-90.
Restgælden på pantebrevet er kr. 
200.404,24 pr. 11/12-87. Indfries pante
brevet til kurs 90, vil kommunens "tab" 
blive på kr. 20.040".
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